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AFA Escola Pare Poveda 
 
ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL 
 
Identificació de la sessió 
Número: 2/2017-2018 
Caràcter: ordinari 
Data: 16 de maig de 2018 
Horari: de 19:10 a 21:35 
Lloc: menjador de l'Escola Pare Poveda 
 
Hi assisteixen (24) 
Núria Ferrer (P4 i 2n), Belén Iracheta (P4 i 2n), Lucía Martínez (2n), Sandra Puig (P4 i 
2n), Rosalía Quiroga (4rt), Pilar Vergara (2n), Jeaneth López (P3 i 2n), Beatriz Diéguez 
(P4 i 5è),  Júlia Baudouin (P5 i 3r), Àngels Sancho (1r i 4rt), Carme Cànovas (1r), Fátima 
Dzampaeva (1r i 5è), Miriam Ribes (2n), Milagros Calvo (3r i 5è), Mª Ángeles 
Domínguez (5è), Remedios Jiménez (5è), Aurora Manzanares (3r i 5è), Miquel Solano 
(P5), Sonia Bueno (P5), Vanessa Jiménez (1r i 5è), Amanda Peralta (P4), Marcela García 
(2n), Julio Carrasco (P4)i Jorge González (P4). 
 
 
Ordre del dia 
1. Lectura i aprovació de l’acta anterior  
2. Servei Menjador 
3. Inversions realitzades durant aquest curs 
4. Escola Família 
5. Propostes d’activitats extraescolars 
6. Enquesta de satisfacció 
7. Casals d’estiu 
8. Camins escolars 
9. Olimpoveda 
10. Torn obert de paraula 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Lectura i aprovació de l'acta anterior 
S’aprova per unanimitat l’acta de l’Assemblea del 17/11/17. 
 
2. Servei de Menjador 
 Es mantenen els preus de cara al curs vinent. L’AFA agraeix la col·laboració i la 

implicació d’Alcoes. 
 La reordenació de l’espai que es feia servir com a menjador de les mestres ha 

permès guanyar espai i amplitud. Es proposa fer-hi una petita ludoteca. 
 Es comenta que la inspecció sanitària va ser molt satisfactòria. La Comissió de 

Menjador posa a disposició dels assistents l’informe (es preguntarà si es pot 
penjar al web). 
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 Cal decidir si es substitueixen els eixugamans actuals de tela (en un estat 
precari) per dispensadors d’estovalles o assecadors de mans elèctrics. 
D’aquests últims s’ha buscat pressupost de dos models (al voltant dels 1.900 
euros cadascú). Després d’un debat i la posterior votació, amb 19 vots a favor 
dels dispensadors d’estovalles i 5 abstencions, es desestimen els models 
elèctrics per un tema de soroll i de gestió de fluxos a dins del menjador; a més, 
Alcoes ha manifestat la seva preferència pels dispensadors d’estovalles. Es 
buscarà un model que dispensi les estovalles d’una en una per tal d’evitar el 
malbaratament de paper. 

 
3. Inversions realitzades durant aquest curs 
 S’han comprat les taules i les cadires del nou menjador de les mestres. 
 Pel que fa a la socialització dels llibres a partir de cicle mig, encara no està el 

llistat dels llibres (Direcció l’ha de passar). El primer pagament es farà de cara a 
inici de les vacances d’estiu. Es comenta que aquest proper curs toca procedir a 
la renovació de determinats llibres. 

 Respecte l’Olimpoveda, l’AFA ha fet una inversió important (Comissions 
d’extraescolars...). L’escola també hi participa econòmicament, concretament 
“apadrina” la Comissió artística amb uns 700 euros. 

 S’ha comprat un total de 15 safates noves per al forn del menjador per un total 
de 489 euros, a més d’un ordinador. 

 Es comenta que el Consorci pintarà l’interior de l’escola un cop comencin les 
classes. De seguida que Direcció ho sàpiga, ho comunicarà a l’AFA. 
 

4. Escola Família 
Aquest any s’ha concretat el projecte Escola de famílies, que es va presentar el curs 
passat. La intenció era fer una xerrada per trimestre, objectiu que no s’ha pogut portar 
a terme degut a diverses causes (entre les quals el canvi de Junta), però en qualsevol 
cas l’oferta ha estat variada i interessant. En total, hi ha hagut tres xerrades: una sobre 
el bullying, una segona sobre el ciberbullying i una tercera sobre els hiperpares. La idea 
és continuar de cara al curs vinent i obrir-se als temes que les famílies puguin 
proposar. Es comenta que seria interessant evitar que les xerrades caiguin sempre al 
mateix dia per tal que puguin assistir-hi el major nombre de famílies. 
 
5. Propostes d’activitats extraescolars 
 En principi, no hi haurà cap variació respecte al present curs, ja que la idea és 

consolidar les activitats que s’han ofertat fins ara.  
 Es confirma que Anglès es farà en horari de tarda per dos motius: Direcció no 

vol que es faci al migdia degut a les queixes que hi va haver quan sí es feia en 
aquesta franja horària, i a més econòmicament no resultaria viable. 

 S’obre un llarg debat sobre el tema de l’acompanyament dels nens del Pare 
Poveda que realitzen activitats extraescolars al Segarra. Fins ara, Vallcarca Nord 
ho feia com un favor, però degut a la responsabilitat que aquest 
acompanyament implica ha decidit deixar de fer-lo el proper curs. Això 
significaria que els pares dels nens implicats haurien d’acompanyar-los ells 
mateixos. Aquesta novetat genera força polèmica ja que es tem que hi haurà 
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moltes famílies que no podran fer-ho i això es traduirà en baixes. En qualsevol 
cas, s’insisteix en la importància d’especificar ben clarament si hi haurà 
acompanyament o no quan s’ofertin les extraescolars. D’altra banda, en el cas 
de les activitats compartides, s’intentarà continuar amb la figura de 
l’acompanyant. 

 Ha arribat per part del FCB una proposta molt interessant de hockey, però 
encara està per concretar. El problema que planteja és de caire organitzatiu ja 
que no hi ha hores. S’intentarà trobar una solució, però de moment no es pot 
concretar més. 

 
6. Enquesta de satisfacció 
La setmana vinent rebrem l’enquesta de satisfacció que passa de manera conjunta 
l’AFA i l’Escola. Es farà difusió via delegades. El retorn es farà del 23 al 31 de maig de 
manera que es tingui temps per analitzar els resultats. Els ítems s’organitzen per blocs. 
Respecte l’enquesta del curs passat, s’han introduït alguns canvis pel que fa als ítems 
relatius a l’AFA (els de l’Escola no es modifiquen),  en concret sobre la transparència de 
l’AFA, la seva presència a les xarxes, l’atenció rebuda o el web. L’enquesta es farà en 
suport paper. S’obre un debat sobre la millor manera de recollir les respostes, i es 
decideix deixar de l’1 al 4 per evitar termes mitjos i que les famílies es “mullin”. També 
es planteja si les enquestes han de ser una per família o una per nen. Finalment, es 
decideix mantenir l’enquesta per família (això permetrà saber quantes famílies han 
participat) i, de cara al curs vinent, es parlarà amb Direcció per tal que facin els ítems 
més genèrics. També es planteja la possibilitat que en un futur es facin dues enquestes 
per separat, una de l’AFA i l’altra de l’Escola. 
 
7. Casals d’estiu 
 El proper dia 30 de maig, a les 17 hores, es farà una reunió informativa on es 

comentaran tots els detalls. Hi ha unes noranta inscripcions d’alumnes del Pare 
Poveda, i les setmanes 2 i 3 ja estan tancades. En aquest sentit, es proposa 
obrir una llista d’espera per les setmanes tancades. 

 Pel que fa a les colònies, que organitza Eix Estels, hi ha un total de 104 nens 
inscrits. No hi ha cap pare voluntari (hi ha 4 mares i 1 àvia)... Es demanarà el 
certificat de delictes de naturalesa sexual als acompanyants voluntaris. La 
samarreta és de color taronja amb el logo blanc, i porta la mascota de 
l’Olimpoveda. 

 
8. Camins escolars 
El projecte “Camí escolar, camí amic”, en el qual participen l’AFA i l’Escola, pretén 
detectar les barreres que pugui haver als camins per arribar a les escoles del barri 
(Pare Poveda, Segarra i Gravi). S’han fet dues reunions i s’ha demanat la implicació de 
les famílies. Més endavant es passarà una enquesta on-line. 
 
9. Olimpoveda 
 Es celebrarà els dies 1, 2 i 3 de juny. 
 S’agraeix l’esforç i dedicació de tots els voluntaris que estan col·laborant. 
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 Es comenta que queden temes per acabar (el 26 i 27 de maig es farà una nova 
convocatòria des de la Comissió artística), falten voluntaris i el fet és que tot va 
una mica endarrerit. L’AFA deixa clar que des d’un principi s’ha ofert a 
col·laborar, tant pel que fa al recolzament econòmic com a les tasques de 
difusió, posant Emi a disposició de les diferents comissions de l’Olimpoveda. Es 
comenta que potser les reunions s’haurien d’haver obert a tothom i les 
diferents comissions s’haurien d’haver coordinat d’una altra manera. En 
qualsevol cas, tothom coincideix a destacar, i agrair, la inestimable dedicació i 
l’esforç dels voluntaris. Finalment, es proposa convocar una reunió oberta de 
les diferents comissions de l’Olimpoveda, voluntaris, delegades i tothom qui 
vulgui col·laborar per dimarts 22 de maig a les 17 hores. 

 
10. Torn obert de paraula 
Aurora pregunta si l’any que ve es farà jornada intensiva com aquest curs. Pili respon 
que això es votarà al Consell escolar, on les famílies tenen només un vot. A l’AFA es 
plantejarà aquesta qüestió i es votarà en conseqüència. 
 
 
 
El secretari fa constar que la reunió acaba a les 21:35. 
 

El secretari 

Jorge González 

 

Vist i plau 

La presidenta 

Pilar Vergara 

 

 
 
Acords 
1. S’aprova l’acta de l’assemblea anterior. 
2. S’aprova substituir els eixugamans actuals de tela per dispensadors d’estovalles que 
permetin dispensar-les d’una en una. 
3. S’aprova intentar que les activitats extraescolars compartides amb el Segarra 
continuïn disposant d’acompanyant i, en qualsevol cas, especificar si n’hi haurà quan 
es faci l’oferta d’activitats. 
4. S’aprova seguir passant les enquestes de satisfacció per família i no per nen. 
5. S’aprova convocar una reunió oberta de les diferents comissions de l’Olimpoveda, 
voluntaris,  delegades i tothom qui vulgui col·laborar per dimarts 22 de maig a les 17 
hores. 
 
 


